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WYDZIAŁ KULTURY, SPORTU, TURYSTYKI I PROMOCJI 

Typ spotkania Omówienie zwiększeń na II półrocze 

Organizato 

  

Prowadzący Ewa Sowa - Zastępca Prezydenta Miasta pełniąca funkcję Przewodniczącej 
  

Sekretarz Joanna Rumińska - Zastępca Dyrektora Wydziału Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji 

Przedstawiciele RS: 

Ewa Sowa - Przewodnicząca 

Małgorzata Wójcik - Bąk - Z-ca Przewodniczącej 
3. _ Joanna Rumińska - Sekretarz 
4. Mariusz Kucharczyk - Feniks Pesta 
5. Krzysztof Ciach - LZS 

6. _ Jarosław Hajduk - KP Błękitni Stargard 
7 

8 
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o 
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Ariel Langer - SZWLA 

Krzysztof Orzechowski - Brydż - Star 

. — Sławomir Stańczyk - Morsy 

10. Grzegorz Chudzik - OSIR 

11. Romuald Bobrowicz - SP 3 Stargard 

12. Grzegorz Flas - Radny Rady Miejskiej 

13. Paweł Ksiądz - Spójnia Stargard 
14. Tadeusz Gutowski - KS. Spójnia Stargard 

15. Józef Piecyk - LLKS „Pomorze” Stargard 

Uczestnicy 

    
OTWARCIE OBRAD 

- Otwarcie obrad przez Przewodniczącą Rady Sportu; 
- Przedstawienie porządku obrad. 

Dyskusja     
    

| 
|: Przedstawienie przez Joannę Rumińską propozycji zwiększeń na II półrocze na podstawie złożonych 
wniosków stanowiących załącznik nr. 1 do protokołu m.in. dla : 
a) Spójni Stargard S.A. - ligowy 
b) KS Spójnia - piłka siatkowa 

c) KP Błękitni Stargard - ligowy 

d) KP Błękitni Stargard - sekcja żeńska 

e) LLKS Feniks Pesta - zapasy 

f) WMLKS Pomorze - lekkoatletyka 
5) Shobu - Kan - sztuki walki 

- Zaproszenie do dyskusji nt. podziału środków : 
a) Pan Tadeusz Gutowski zwrócił się z pytaniem dotyczącym obniżenia puli środków dla KS Spójni 
Stargard (siatkówka) 
b) Pani Prezydent Sowa wyjaśniła, iż budżet Miasta ze względu na nieprzewidziane wcześniej wydatki 
(podwyżki dla nauczycieli ) oraz ograniczone dochody, nie jest w stanie w całości zabezpieczyć potrzeb 

Dyskusja poszczególnych kłubów. 
e) Pan Krzysztof Ciach oraz Pan Zbigniew Krzysiek zaproponowali aby spośród pozostałych klubów, które 
wnioskowały o zwiększenie, proporcjonalnie ściąć środki w celu pokrycia brakującej kwoty dla KS 
Spójnia. 

d) Pan Jarosław Hajduk oraz Pan Paweł Ksiądz nie wyrazili na powyższe rozwiązanie zgody, argumentując 
to tym, iż ich kluby również mają większe potrzeby niż środki zabudżetowane ze strony Miasta i nie mogą 
sobie pozwolić na proporcjonalne cięcia na rzecz innego klubu. 

| e) Pan Grzegorz Flas wspomniał, iż dysproporcja w otrzymywanej ze strony Miasta dotacji pomiędzy KS 
Spójnia a KP Błękitni jest bardzo duża i dodatkowe zwiększenia będą tą dysproporcję powiększać iże jest | 

| przeciwny takim zwieszeniom. 

f) W związku z powyższym Pani Małgorzata Wójcik -Bąk poddała pod głosowanie propozycję zwiększeń 
zgodnie z załącznikiem nr 1. 

| | g) Propozycję zwiększeń do budżetu zaopiniowane zostały pozytywnie ( jednogłośnie) przez przedstawicieli 
  

Rady Sportu. 
| h) Pani Ewa Sowa poinformowała, że w sytuacji pojawienia się dodatkowych środków w budżecie Miasta 

KS Spójnla będzie mogła liczyć na zwieszenie środków na dokończenie zadania. 

  

 



| 1. — Wydział Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji przedstawi propozycję zwiększeń do budżetu 

Panu Prezydentowi w celu ich akceptacji. 

Wydział Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji ma skonsultować z Panem Prezydentem | 2. i 
propozycję zmian do uchwały nt. stypendiów I nagród sportowych 

   
Pani Ewa Sowa - Przewodnicząca Rady Sportu podsumowała posiedzenie Rady, jednoczes 

przypominając o możliwościach związanych z aplikowaniem o zewnętrzne środki finansowe patrząc przez 

Dyskusja pryzmat potrzeb finansowych poszczególnych klubów. 

| Raz jeszcze podkreśliła, iż budżet Miasta służy dofinansowaniu a nie finansowaniu działalności sportowej 

_kłub ib działających na terenie Miasta Stargard. 

Sporządził: Joanna Rumińska - Z-ca Dyrektora Wydziału Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji 
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SPOTKANIE STARGARDZKIEJ RADVSPOR4U 04.09,2019 
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NAZWA KLUBU SPORTOWEGO 

SPOJNIA STARGARD S.A. - 

  

OTRZYMANA 

KWOTA W 2019 ZWIĘKSZENIE 

  

  

  

  

    
  

KOSZYKÓWKA M; ŻCZYZN 994 930,00 zł 400 000,00 zł 1 394 930,00 zł 
KLUB SPORTOWY SPÓJNIA - 

ROZGRYWKI PIŁKI SIATKOWEJ 
KOBIET 201 519,00 zł 30 000,00 zł 231 519,00 zł 

KLUB PIŁKARSKI BŁĘKITNI - PIŁKA 
NOŻNA SZCZEBEL CENTRALNY 

750 000,00 zł 425 000,00 zł 1 175 000,00 zł 
KLUB PIŁKARSKI BŁĘKITNI - DZIECI 

I MŁODZIEŻ SEKCJA ŻEŃSKA 
41 851,00 zł 25 000,00 zi 66 851,00 zł 

LLKS FENIKS PESTA 
88 142,00 zł 22 500,00 zł 110 642,00 zł 

WMLKS POMORZE (Mistrzostwa 

Polski w Biegach Przełajowych) 

84 334,00 zł 20 000,00 z 104 334,00 zł 
SHOBU - KAN (Puchar Polski, 
Ogólnopolski Turniej Karate 

Shotokary 13 760,00 zł 0,00 zł 13 760,00 zł 
RAZEM 922 500,00 zł 3 097 036,00 zł               
 


